



TOYOTA

البنك التجاري
COMMERCIAL
BANK



الشروط والأحكام

Terms and Conditions

مدة الحملة

يسري هذا العرض خلال الفترة من 15 أغسطس 2026 وحتى 25 ديسمبر 2026.

عرض تمويل بفائدة 0%

يسري هذا العرض على عملاء البنك التجاري المحوّل رواتبهم إلى البنك، ويُطبق على القروض المخصصة لشراء المركبات الجديدة من الطرازات التالية:

لاند كروزر، لاند كروزر هايبرد، لكزس LX 600 ، لكزس LX 700h ، ليكزس RX / NX ، برادو، أوريان كروزر، يارس، كورولا، فيلوز، رايز، فورتشنر، كامري.

وتخضع جميع المركبات لتوافرها لدى الوكيل المعتمد.

عرض قسائم تيتانيوم

يحصل جميع العملاء الذين يستفيدون من قرض سيارة خلال فترة الحملة على قسيمة واحدة من تيتانيوم، وفقًا لما يلي:

بالنسبة إلى السيارات الممولة التي تزيد قيمتها على 200,000 ريال قطري، يحصل العميل على قسيمة تمنحه خصمًا بنسبة 35% على خدمة الحماية الكاملة للطلاء، وباللغة قيمتها 12,500 ريال قطري، إلى جانب باقة إضافية مجانية بقيمة 7,800 ريال قطري.

بالنسبة إلى السيارات الممولة التي تبلغ قيمتها 200,000 ريال قطري أو أقل، يحصل العميل على قسيمة تمنحه خصمًا بنسبة 50% على خدمة طلاء النانو سيراميك، إلى جانب خدمة مجانية للعناية الخارجية بالسيارة بقيمة 800 ريال قطري.

تخضع جميع خدمات تيتانيوم للشروط والأحكام المعتمدة لديها.

عدم إمكانية الاستبدال النقدي

لا يجوز تحويل، أو استبدال، أو استرداد العروض، والخصومات أو القسائم المقدمة ضمن هذه الحملة نقدًا، كليًا أو جزئيًا.

عرض محطات وقود

يحصل جميع العملاء الذين يستفيدون من قرض سيارة خلال فترة الحملة أيضًا على عرض من محطات وقود، يتضمن خصمًا بنسبة 30% على خدمات غسيل السيارات لمدة عام واحد. ويسري العرض على عملية غسيل واحدة مخفضة أسبوعيًا، وفي محطات وقود المختارة فقط.

فترة السماح

يمكن للعملاء الاستفادة من فترة سماح تصل إلى ثلاثة (3) أشهر، على أن تُحتسب ضمن مدة التمويل الإجمالية.

الدفعة المقدمة

الحد الأدنى للدفعة المقدمة هو:

0% للمواطنين القطريين

20% للمقيمين

الحد الأقصى لمدة التمويل

تبلغ مدة السداد القصوى:

حتى 60 شهرًا للمواطنين القطريين

حتى 48 شهرًا للمقيمين

الشروط والأحكام والأنظمة المعمول بها

تسري جميع الشروط والأحكام الخاصة بالبنك التجاري، كما يخضع هذا العرض للقوانين والأنظمة السارية في دولة قطر.

إخلاء مسؤولية الأطراف الثالثة

لا يقدم البنك التجاري أي ضمانات أو تعهدات، صريحة أو ضمنية، بشأن الخدمات المقدمة من الجهات الخارجية المشاركة في هذه الحملة، ولا يتحمل أي مسؤولية عن أي خسارة، أو ضرر، أو مطالبة، أو تكلفة، أو مصروف قد ينشأ عن استخدام تلك المنتجات أو الخدمات. كما تخضع عروض الأطراف الثالثة لتوافرها وللشروط والأحكام الخاصة بمقدميها.

الموافقة الائتمانية النهائية

تخضع جميع طلبات قروض السيارات لسياسات وإجراءات الموافقة الائتمانية المعتمدة لدى البنك التجاري، ويحتفظ البنك بحقه المطلق في قبول أو رفض أي طلب تمويل وفقًا لتقديره.

حق التعديل

يحتفظ البنك التجاري بحقه في تعديل هذه الحملة أو تعليقها أو إنهائها في أي وقت، وذلك بعد الحصول على أي موافقات تنظيمية مطلوبة.

1 Campaign Period

This offer is valid from 15 August 2026 to 25 December 2026.

2 0% Interest Rate Offer

This offer is available to the Commercial Bank salary transfer customers and is applicable to vehicle loans granted for the financing of the following new vehicle models:

Land Cruiser, Land Cruiser Hybrid, LX600, LX700h, Lexus RX / NX, Prado, Urban Cruiser, Yaris, Corolla, Veloz, Raize, Fortuner, Camry.

All vehicles are subject to stock availability at the authorised dealer.

3 Titanium Voucher Offer

All customers who obtain a vehicle loan during the campaign period will receive one Titanium voucher:

- For vehicles with a value exceeding QAR 200,000, customers will receive a voucher entitling them to 35% savings on full Paint Protection Film (“PPF”) (valued at QAR 12,500), together with an additional complimentary package valued at QAR 7,800.
- For vehicles with a value of QAR 200,000 or less, customers will receive a voucher entitling them to 50% savings on Nano Ceramic Coating together with complimentary exterior car detailing (valued at QAR 800).

All Titanium offers are subject to Titanium’s terms and conditions.

4 No Cash Alternative

The offers, discounts, and vouchers provided under this campaign are non-transferable, non-exchangeable, and may not be redeemed for cash, in whole or in part.

5 Woqod Offer

All customers who obtain a vehicle loan during the campaign period will receive a Woqod offer providing 30% savings on car wash services for one (1) year. The offer is limited to one discounted car wash per week and is valid only at participating Woqod stations.

6 Grace Period

Customers may benefit from a grace period of up to three (3) months, which shall form part of the overall loan term.

7 Down Payment Requirements

The minimum down payment is:

- 0% for Qatari customers
- 20% for Expatriate customers

8 Maximum Loan Tenor

The maximum repayment tenor is:

- Up to 60 months for Qatari customers; and
- Up to 48 months for Expatriate customers

9 Bank Terms and Conditions and Compliance with Laws

All applicable Commercial Bank terms and conditions available at Terms and Conditions shall apply. This campaign is subject to the applicable laws and regulations of the State of Qatar.

10 Third Party Disclaimer

The Commercial Bank makes no warranties or representations, whether express or implied, in relation to services provided by third-party vendors under this campaign and shall not be liable for any loss, damage, claim, cost, or expense arising from or in connection with the use of such products or services. Third-party offers are subject to availability and the respective providers' terms and conditions.

11 Final Credit Approval

All vehicle loans are subject to the Commercial Bank’s internal credit approval policies and procedures. Commercial Bank reserves the right, at its sole discretion, to approve or reject any loan application.

12 Right to Amend

Commercial Bank reserves the right to amend, suspend, or terminate this campaign at any time, subject to obtaining any required regulatory approvals.

